
JUDETUL ARGES
C]ONSILIUL LOCAL MIHAESTI

PROCES VERBAI,

Incheiat astazi 26.07.2017 orele 16.00 in sedinta de lucru ordinara a Consiliului
local Mihaesti, ce are loc in localul propriu, convocata de catre domnul Matei Ghe.
Primarul comunei Mihaesti.

Se face prezenta si se constata parliciparea celor 15 consilieri din totalul de i5 cit
cuprinde Consiliul local ,4 rnvitati.

Domnul cons. Popa, in calitate de presedinte de sedinta deschide sedinta;
Are cuvintul domnul primar. pentru a prezenta proiectul ordinii de zi , eare are

urmatorul continut: 1. I{aport anual de activitate al primarului localitatti. 2. Discutii cu
cadrele medicale cu privire la spatiu; concesionat din cadrul Dispensarului lJman Mihaesti.
3.Discutareaproiectelor de hotarari; 4. Probleme diverse, se supune lavot si se aproba.

Are cuvintul doamna Florica , cetatean al comunei Mihaesti, care prezinta situatia
dumului de acces catre locuinta sa, mentionind faptul ca daca nu se va lua nici-o masura
intr-o luna de zile, se va adresa forurilor superioare.

Domnui cons. Popa explica implioare consiliului fata de aceasta problema.
Vorbiti ca un consilier , noi toti venirn aici si aducem problemele cetatenilor in

discutie, afirma dl. Cons. Iana.
Are cuv. domnul primar, am luat in calcul aceata problema trebuie sa intocmiin'un

proiect, avem nevoie de avizul Apelor Romane pentru investitia respectiva.
In continuare se prezinta procesul verbal incheiat in luna iunie, nefiind obiectii

privind redactarea, se trece la semnarea acestuia.
Dl. Cons. Stoian mentioneaza, aici trebuie sa avem o tinuta clecenta, nu sun de acord

cu tinuta dl. Irica.
Noi am stabilit un pret pentru apa, dar aoest pret se incaseaza retroactiv, de ce?

intreaba dl, cons. Popa.
Acelasi lucru l-am patit si eu , s-a marit retroactv rar apa este de proasta calitate,

propun sa se scada pretul celor care au platit pretul marit, afirma dl. Cons. Iana
Problerna la reteau de la Furnicosi este grava, avem nevoie de de pompa cu debit

mare, afirma di. Scarlat
Are cuv" dl. Cons. Andrei, intradevar sunt probleme, dar de acllm sa ne gindim bine

ce facem, lucrarile sa fie temeinice si de durata, avem oameni care nu au apa, sa facem tot
posibilul pentru acesti oameni .

Are cuv. dl primar , pentru intocmirea unui proiect , noi punem la dispozitie
documente justificative, proiectul se face pentru retea de apa pentru uz intern nu pentru
alte lucrari, arl discutat despre aoeste probleme asteptam sa obtinem avizul pentru
autorizatia de construire, pentru Vacarea asteptam PT. pentru o statie de pompare .

Bazinele de apa de la Irurnicosi nu sunt securizate , oricine poate arunca ceva in ele,
at'irma dl. Cons. F'ica.

La fel si la Valea-Popii, iar calitatea apei lasa de dorit afirma dl. Cons. Fianu.
In continuare are cuvintul dl. Primar pentru a prezcntat, rapoflul de activitate, dupa



Nu sunt multumit la cap. Investitii, si romanii sa fie trimisi in judecata pt amen zi nu
numai romi, afirma dl. Cons. Stoian.

Are cuv dl. Cons lana,la sedinta extraordinara noi am stabilt taxele pentru tirg nu
daca facem sau nu facem? La fel si cu antena cle la lloghez, am hotarit noi ceva? Va rog sa
nu mai nrintiti oamenii, canalizarea, citi m. funotionabili avem , de ce facem lucrari fara sa
le terminam, de ce premierea cuplurilor nu sa I'acut in caclru festiv, la cultura noi nu facem
nimic,de ce avem salariati putini in Primarie fata de alte primarii, am depus un proiect de
hotarire pentru actualizarea site-lui primariei, trebuie sa comunicati mai mult cu noi.

Domnul cons. Andrei, avem o comLrna mare cu multe probleme, sunt lucruri bine
facute dar si unele nefinabzate, curatenia lasa de dorit, colaborarea cu noi sa fie mai
strinsa, cei de la ajutorul social , daca ii punem la munca fac treaba dar sa le dam unelte.

Investitia de la caminul Valea-Popii, ce ne spuneti, intreaba dl. Cons. Fianu.
Are cuv. dl. Primar, pentru a raspunde intrebarilor adresate:
in spatiile lasate libere montam panourile, gardul caminului, la parlea din fata nu

facem bordura pentru ca lucram la un proiect privind canalizarea satului, in partea din
spate, il imbunatatim daca ne ratnin bani, clin suma alocata avem obligatia sa il dotam,
gardul il vopsim noi, curatenie va lbce firma, canalizarea pe Mihaesti se va termina curind,
avem aprovata lucrarea de canalizare \a Draghici, trebuie sa ne implicam toti pentru a
reusita, actvitatea culturala, ajutatima sa lacem ceva, noi am tinut cont de toate hotaririle
consiliului.

Nefiind prezente toate cadrele medicale, punctul nr. 2 cle pe ordine a de zi, se amina.
Se trece la discutarea proiectelor de hotariri.

Este prezentat referatul dl. Cons. Stefan , se mai lace o propunere dl. Cons Fica pt suma
de 300 lei/luna, se supune la vot si se aproba pentru sLrma de 50 lerlzi si 300lei11una. Se'da
citire solicitari parohiei Furlicosi si Vacarea, se amina pentru rectificarea bugetara.Este
prezentat proiectul de hotarare privind stabilirea salariilor cle baza pentru functiile publioe,
personal contractual si indemnizatiile consilierilor locali. , se supune la vot si se aproba in
forma prezentata, lar indemnizatia afercnta lunctiei de consilier s-a stabilit in procent <ie
10% din indemnizatia primarului. Se da citire referatuh-ri cli. Cons. Iana , ,. up.obu.

Diverse.
Are cuv. dl. Cons. Fianu, impietruire in sat, balustracla cle 1a pocl este rupta, putul de

la bariera, timpanul de la pod la fam. Suta, propun ca in curtea primariei 
-ru 

iu..- o
expozitie de utilaje defecte, si sa adaugati si motocoasele.

Dl' Primar afirma, ne confruntam ou problemele de sanatate ale unor angajatt, la
pod puteti sa va implivati si dvs, de fintina acum am aflat.

Are cuv. dl. Cons. Andrei, curentul electric la Vacarea, pomii necuratiti ating firele
de curent,au aparut gauri in asfalt, apa pe ulita Vlascenilor. toaleta caminului Mihaesti nu
functioneaza.

Datine o motocositoare la lrurnicosi sa l'acem curarenie, Ilica sa isi ridice masiniie
de pe domeniul pubiic, afirma dl. Cons Stoian.

Pentru sedinta urmatoare sa ii chemati pe clornnii de la apa sa ne spuna de ce a marit
pretul, aveti grija cu crengile uscate clin Parc, rcprezinta un pericol, terenurile arabile
nemuncite , sa gasim o solutie sa ajutam tinerii sa le cr-rltivc, promit ca va ridica colegul
masinile.

Are cuv. dl . Cons. Stefan. ce lacem clr oarrrile din nrrnlr, trr.hrrir.'rorq,st, rrrryonr ..oi



Are cuv. dna cons, Iorgulescu.
constituim o comisie , avem nevoie de
la cei care refuza vaccinarea copiilor

A inceput campania impotriva rujeolei, trebuie sa
un reprezentant al Primariei si impreuna sa mergem

In continuare dl cons. Popa multumeste domnilor cons. pt. prezenta si declara
inchisa sedinta la orele 19.30, drept pentru care s-a incheiat p..r.rrtul proces verbal.

sedinta,


